
                                                                           
 

Motie Parkeer in de hoogbouw 21-12-2017 

Wetende dat  

 De wens om ondergronds te gaan parkeren, zelfs nu Haarlem een 

oververhitte woningmarkt heeft, vaak niet zou kunnen omdat het te duur 

is. 

 Auto’s in de straat lelijk is en het hele parkeerbeleid wat nu voor ligt er 

deels op gebaseerd is de straten en wijken leefbaarder te maken door 

auto’s UIT het straatbeeld en zicht te krijgen 

 

Mede wetende dat: 

 In wereldsteden als bijvoorbeeld Hongkong het heel gebruikelijk is dat 

de onderste lagen van het flatgebouw gebruikt wordt als 

parkeergarage. Waardoor autos uit het straatbeeld verdwijnen 

 Het voordeel van deze manier van parkeren is, dat als in de toekomst 

de wijze van mobiliteit verandert, de parkeerlagen uiteindelijk bij minder 

auto’s weer gebruikt kunnen worden als bouwlaag om te wonen.  

Draagt het college op: 

Deze manier van bouwen, waarbij auto’s niet onder de grond moeten 

wat duur is, en niet lelijk in het straatbeeld staan, te onderzoeken op 

toepasbaarheid in Haarlem en hier de raad over te informeren, zodat bij 

toekomstige bouwplannen deze combi van parkeren en wonen wellicht 

kan worden toegepast 

 


